

Date: 21/10/2012

Circular

To All Real Estate Agency

RERA extend its warmest regards and thank you for your cooperation...

regarding the above mentioned topic. As first phase of launching Simsari system, We have completed the training for real estate brokers to maintain a high level of professionalism in brokers work environment. Therefore, it has been decided that all brokers should start using Simsari for all their real estate transactions and property listings from the date 01/01/2013. Pursuant to this circular, RERA shall take legal action against all real estate offices violating this directive starting from 01/01/2013.

Thank you for your support and together we can make Simsari a success story.

For any inquires, call us at +971 4 203 0541 or 800 CALLERES or email us at support@eres.ae.

Director of Real Estate Licensing
Department

اليوم : 2012/10/21

تعميم

الى كافة مكاتب الوساطة العقارية

بداية تهديكم ومؤسسة التنظيم العقاري اطيب التحايا وتشكر لكم تعاونكم الدائم معنا.

بالاشاره الى الموضوع اعلاه و بناءاً على المرحلة الاولى في تطبيق نظام سمساري فقد تم تدريب الوسطاء العقاريين على استخدام النظام وذلك لمزيد من الاحترافية في عمل الوسطاء، وعليه فقد تقرر ان يكون استخدام النظام من قبل الوسطاء العقاريين الزامي من تاريخ 01-01-2013 بالنسبه لجميع التعاقدات العقارية وكذلك عرض العقارات على موقع سمساري وفي حالة عدم الالتزام سوف يتم اتخاذ الاجراءات القانونية ضد اي مكتب غير ملتزم بالتعميم الصادر بهذا الخصوص من تاريخ 01-01-2013 .

نشكر لكم حسن تعاونكم ونتطلع للعمل سويا من أجل إنجاز مبادرة سمساري .

للمزيد من المعلومات الرجاء الإتصال بنا على هاتف رقم +971 4 2030 541 أو بمركز اتصال مؤسسة الإمارات للحلول العقارية على الرقم 800-CALLERES أو التواصل معنا على البريد الإلكتروني support@eres.ae

مدير أول إدارة الترخيص العقاري

